

2011年6月gmat作文机经AA完整版(至7.11) PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/637/2021_2022_2011_E5_B9_B46_E6_9C_c89_637765.htm (40) 本月机经1次 上月机经10次

The argument was about a paragraph from a restaurant business newsletter about small franchise restaurants. A small restaurant owner, George, opened a pita restaurant in a college town Sallon. His restaurant has been quite successful for the last 2 years. So he decided to open another 3 restaurants in nearby cities and towns. He also plans to promote his 3 employees who have been trained under him to be the managers of the new restaurants. He expects his profits will

trip after all restaurants are opened. 1. 两年前的生意好不代表今后生意也会好。错误类比吧：其他地方的顾客可能没有第一家餐馆的地方多，没那么多students，所以不一定生意好。2. 雇员当分店经理了可能管理水平不行啦之类的 (41) 本月机经4次 上月机经7次

No.43 The following appeared in an article in the health section of a newspaper. “ There is a common misconception that university hospitals are better than community or private hospitals. This notion is unfounded, however: the university hospitals in our region employ 15 percent fewer doctors, have a 20 percent lower success rate in treating patients, make far less overall profit, and pay their medical staff considerably less than do private hospitals. Furthermore, many doctors at university hospitals typically divide their time among teaching, conducting research, and treating patients. From this it seems clear that the quality of care at university hospitals is lower than that at other kinds of hospitals. ”

(43) 43. 报纸的健康板块上的文章：有一种普遍的错误观念认为大学医院比社区或私人医院更好。这个想法是无根据的，我们地区的大学医院较之私人医院，少雇15%的医生，对患者的治愈率要低20%，总体利润要小得多，给一户员工的待遇比私人医院低很多。而且，很多大学医院的医生将他们的时间分为教学，直到研究和看病几部分。从此可明显看出大学医院的服务质量比其他医院低。 相关推荐：

#0000ff>2011年6月gmat作文机经AA(至6.22) #0000ff>2011年GMAT作文机经AA(至3.15)汇总 #0000ff>2011年5月GMAT作文机经AA(至5.28) #0000ff>2011年4月GMAT作文机经AA(至4.17) 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com